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Styremøte mandag 25. september 2023 kl. 20:00 –  

på klubbhuset i Kroken 

 

Til stede:  

Trude Giverhaug (leder), Camilla Furås Heimstad (nestleder), Halvor Langseth (kasserer), Siri Løvlund 
(leder aktivitetsutvalget), Torgeir Pedersen (leder aversjonsdressur sau/rein) og Lovise Pedersen 
Skogeng (vara for sekretær). 

Forfall:  

Lene Emilie Øye (sekretær), Marita Strømeng (leder viltpleie), Trond Eirik Larsen (varamedlem) 

 

Saker: 

1. Godkjenning av referat 

Styret har godkjent referatet fra styremøtet avholdt den 28.08.2023. 

 
2. Økonomi 

Kasserer har orientert styret om økonomisk status, både skriftlig i forkant og muntlig under møtet: 

- Tromsøprøven vinter 2023: Oppgjør fra NKK er mottatt. 
- Tromsøprøven høst 2023 og Apportprøven: Motatt oppgjør fra NKK. Vi har gått 4-5000 kr i 

overskudd, hovedsakelig pga. stor dugnadsinnsats. 
- Problemene med kontonr er nå i orden, og penger kommer inn på riktig konto. 
- Fase I/II-kurs: Vi får studiestøtte for Fase I-kurs. Siri søker om midler til fase II-kurset når 

dette er ferdig. Siri er i dialog om leie av terreng til fase II-kurs (Norde Kvaløya Grunneierlag), 
kommer utgifter for terrengleie. 

- Aversjon: Venter på oppgjør fra aversjon. Torgeir avklarer bankkonto med saueeier. 
- Kjøregodtgjørelser 1. halvår: Er betalt ut unntatt for Aktivitetsutvalget og Jaktprøveutvalget.  

Kasserer minner om viktigheten av å sende inn regnskap for terrengleie så snart aktiviteter er 
avsluttet, slik at oppgjøret blir gjort med det samme.  
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3. Jubileumsfesten 11. november  
Orientering til styret, komiteen jobber selvstendig videre: 

- Har hatt møte i feskomiteen. Begynner å ta form, Lene har bl.a. laget utkast for invitasjon.  
- Digitalisering av blader: Torgeir vurderer å gjøre digitaliseringen av bladene selv, pga 

usikkerhet for hvilken tilstand bladene kan ha etter sending.  
- Glass-skap til premier: Tromsø Hundeklubb ønsker at skapet skal stå i 1. etg på klubbhuset, 

pga. utleie av 2. etg. FHG og BHG skal dele skap. Til jubileumsfesten vil det bli laget et 
utstillingsbord med gamle premier, noen blader, og annet. Camilla har ansvaret for dette. 

 
4. Unghundkurs 

Teoridelen er ferdig, neste er derfor markatrening 7. oktober og duetrening 3.-4. november. Når 
kurset er avsluttet søker Siri om refundering av midler fra NKK.  
 

5. Fase II-kurset 14.-15. Oktober 
Oppdatert info v/Siri:  

- Kurset ble flyttet fra Arnøya til Tromsø pga. få påmeldte. Sålangt er det 7 påmeldte. 
Teoridelen holdes på klubbhuset, deretter markatrening (mest sannsynlig i terreng fra Norde 
Kvaløya Grunneierlag). Siri etterspør hjelp til booking av klubbhuset, Camilla hjelper til med 
dette. 

Innspill fra styret, ang. laber påmelding til mandagtreninger og andre kurs der det trengs 
instruktører: 

- Klubben er helt avhengig av at instruktørene melder seg opp til trening. Uten instruktører blir 
det ingen mandagstrening.  

- Kontrakten mellom FHG og instruktør fastslår at instruktøre plikter å melde seg opp til 2-3 
mandagstreninger per semester. Forståelig at enkelte har lite tid å avse til tider, men dette 
må klargjøres bedre. 

- Foreslått å sette opp folk på treninger for et halvår om gangen, så er instruktørene selv 
pliktig til å endre vaktene mellom seg. Om dette skal gjennomføres må muligens styret ta 
kontakt med hver enkelt instruktør på forhånd for å avklare om hen har mulighet til å stille 
opp.  

- Trude foreslår: En «Piff-kveld» med instruktørene kan hjelpe, der viktigheten av å melde seg 
opp til treninger kan bli tatt opp. Tidlig november kan være en mulighet.  

-  Viktigheten av å få en bedre ordning på dette ble diskutert av styret, og er noe vi må ta tak i. 
 

6. Saker fra hovedstyet THK, m/Torgeir 
Orientering fra Torgeir:  

- Hovedstyret lurer på om FHG trenger at begge banene blir brøytet i vinter, men det trenger 
vi ikke. Strøing av banen er ønsket.  

- Rideklubben til arrangere nissefest sammen med THK. Godt bidrag til å opprettholde et godt 
forhold til naboene våre i rideklubben. Hva kan FHG bidra med? Under diskusjon ble det 
nevnt snørekjøring og apport. Torgeir sender ut på epost til resten av styret.  

 
7. Treningsterreng 
- Videreføring leieavtale for Krokenterrenget: Avtalen med grunneier går ut i juni 2024. FHG 

må derfor enten fornye avtalen eller finne et nytt terreng.  
- En evt. ny avtale om Kroken burde tas tak i når det nærmer seg nyttår 2024. Kan likevel være 

viktig å ta kontakt med grunneier tidligere. 
- Annet treningterreng enn Kroken: Kroken fungerer dårlig til det formålet det var tenkt som, 

og fungerer i dag mer som en utvidelse av hundeparken. Et nytt område kan derfor være 
ønsket.  

- Forslag fra Camilla (og Steinar L.?): Treningsavtale for våre medlemmer i Nordre Kvaløya 
Grunneierlag sine området, der FHG betaler leie til grunneierlaget, og medlemmer kan betale 
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en symbolsk sum for å få treningskort. Dette gjelder trening etter båndtvangen, altså ikke for 
et fritak fra båndtvangen.  

 
8. Lavlandssaken 

FKF bruker tid og ressurser på lavlandssaken, der Miljødepartementet har nektet fuglehundklubber å 
sette ut tamfugl til trening av jakthunder. Det er derfor viktig at styret i FHG har kjennskap til saken, i 
og med at det kan påvirke oss indirekte gjennom FKF sin ressursbruk. Leder oppfordrer alle i styret til 
å være orientert. 
  

9. Bruk av terreng på Ringvassøya 
Samarbeid med reindrifta og Statsforvalteren om bruk av terrengene på Ringvassøya. FHG vs de 
andre klubbene (TFK, KJFF) 

- Et varig samarbeid med reindrifta og evt. de andre fuglehundklubbene i området er ønsket. 
- Dialog med statsforvalter og reindrifta var oppe til diskusjon i styret. 
  
10. Roller og ansvar for jaktprøvene 

Tidligere jaktprøveutvalgsleder Steinar Lagesen har trukket seg fra dette vervet, men vil imidlertid 
være med å hjelpe der det trengs i gruppa, både ved prøver, utstillinger og annet. Viktig at 
kompetanse og erfaring opparbeidet gjennom mange år tas med videre. Styret har tidligere diskutert 
skjebnen for jaktprøveutvalget. Vi ønsker å ertatte utvalget med en jaktprøveleder som velges for 
hver prøve, som deretter oppvenvner en komite. Styret burde muligens ha en egen 
jaktprøveansvarlig (aktivitetsleder for jaktprøver?), som det per nå ikke er noen krav om iflg 
vedtektene til klubben. Roller og funksjoner rundt jaktprøver bør derfor settes ned på papir og 
overleveres til valgkomiteen som innspill til utnevnelse av nytt styre. Hvilke forventninger som ligger i 
en evt. opprettelse av styrepost må derfor avklares i styret. 
Prøver i regi av FHG i 2024:  

- Tromsøprøven vinter (m/CACIT)  16.-18. mars  
- Apportprøve  13.-14. august 
- Tromsøprøven høst  7.-8. september 

 
11. Dato for neste styremøte 

Neste styremøte avholdes mandag 30. oktober kl. 20:00 på klubbhuset i Kroken, eller evt. digitalt via 
Teams om nødvendig.  

 

 

 

 
 

 


